



Development & Coaching College

# Double Bonus Offer

To celebrate the admirable high number of Students winning Scholarship, GATE, and ATAR at North Shore in Perth, we courteously invite you to join our celebration by rewarding YOU (Our loyal and happy parents & students) with our Special “Double Bonus Offer”.

To be eligible, all you need to do is introduce a friend to enroll in the Fastrain, Fastcoach or ATAR Programs at North Shore for full term (10 Weeks). Fill in your details in the \$40 voucher form, this voucher is redeemable at any of our campuses in Perth. At the same time, your friend’s child (new student), will also receive a \$40 discount towards their tuition fees when enrolling at any of our campuses in Perth on or before Week 1 (6th Oct 2024) of Term 4 - 2024.

(This Double Bonus Offer is only available from 24th Aug to 6th Oct 2024)

## 雙重優惠

為慶祝西澳“北岸”成功考獲獎學金及精英班的學生人數屢創新高；並為嘉許西澳家長們對子女學業前途的關注，現再推出雙重優惠，新生報名入讀 2024 年度第 4 學期可獲 \$40 優待\* “北岸” 在校學生如成功介紹朋友(新生)入讀 2024 年第 4 學期亦會獲贈 \$40 優惠券，次數不限，此優惠券可在報讀新學期時作現金使用，有效期限為 2 年。此優惠券有效發出日期由 2024 年 8 月 24 日起 至 10 月 6 日止。優惠條件以英文為準。詳情請電：9328 8228 本中心查詢。



Please fill in your details below to claim your reward:

**\$40 Voucher\***

### 'Current' Student details

Family Name: \_\_\_\_\_ First Name: \_\_\_\_\_ North Shore Level: \_\_\_\_\_

Campus: PS / RM / ML / CN / LD / SN / AW Course: \_\_\_\_\_ Phone: \_\_\_\_\_

### 'New' Student details

Family Name: \_\_\_\_\_ First Name: \_\_\_\_\_ North Shore Level: \_\_\_\_\_

Campus: PS / RM / ML / CN / LD / SN / AW Course: \_\_\_\_\_ Phone: \_\_\_\_\_

North Shore Director's Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

\*Conditions of the Double Bonus Offer:

- New student is defined as any individual who has not enrolled in any Core Programs at any of our Campuses for the past 12 months;
- The bonus is only applicable CURRENT STUDENTS enrolling in courses costing more than \$400 in one term;
- This voucher must be completed, endorsed by NS Director and surrendered when claiming your reward;
- Inter-Campus transfer is not considered as new student;
- This Voucher is valid for 24 months from the date of issue;
- This voucher is not transferable and cannot be re-issued;
- North Shore Director reserves the right to adjust the terms and conditions of this offer without prior notice.